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Ing. Bulla: 

Chcel by som sa spýtať vedenia mesta, aká je momentálna situácia v mestských jasliach, čo 

sa týka obsadenosti, čo sa týka záujmu rodičov v súvislosti so zvýšením príspevku, so 

zvýšením poplatku rodičov za dieťa umiestnené v detských jasliach. 

 

Ing. Kolesár: 

Informácia o jasliach zaznela aj ako odporúčanie zo zasadnutia mestskej rady, takže máme 

túto informáciu k dispozícií. K dnešnému dňu detské mestské jasle navštevuje 20 detí, od 

marca pribudnú 3 detí. K 30. 12. 2011 navštevovalo detské jasle 27 detí, máme úbytok 7 detí 

a od marca bude prírastok 3 detí. K 1. 1. 2012 tých 7 detí sa odhlásilo. Na mesiac september 

2012 je prihlásených 11 detí a na mesiac január 2013 je zatiaľ prihlásené 1 dieťa. Finančné 

prostriedky z príspevkov, ktoré platia rodičia budú použité na zakúpenie vybavenia herne, 

spálne a šatne – plastové stoly a stoličky, matrace do postielok, detské ošatenia, trička 

a nohavice, prebaľovacie stoly, skrine do šatne, koberce do spálne a herne. Perspektívne 

potom aj stavebné úpravy, výmena okien, obnovenie náterov na dverách a postieľkach, 

výmena linolea v herni a šatni, spotrebný materiál hračky a knižky.  

Zároveň tým plníme aj úlohu zo zasadnutia mestskej rady.  

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 1. 2. 2012 
 


